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طلب الحصول على  / تجديد الترخيص و إنشاء مكتب لشركة الطيران  لبيع وتسويق منتجات وخدمات النقل الجوي
Application to obtain/renew a Licence and establish an Airline Office for the Sales and Marketing of Air Transport Products and Services
	 1. Airline name:
	
	1. اسم شركة الطيران :

	Address:

	
	العنوان:


	Tel:
	
	هاتف:

	Fax:
	
	فاكس:

	Box:
	
	ص . ب :

	Email:
	
	البريد الإلكتروني:


	2. عنوان المكتب الرئيسي:
	2. Head Office Address:

	


	3.
	مدير المحطة :
	Station Manager:
	3.

	الاسم الكامل :
	
	Full Name:

	الرقم الشخصي:
	
	CPR No.:

	الجنسية :
	
	Nationality

	النقال: 
	
	Mobile: 

	المؤهلات والخبرة:

(إعطاء تفاصيل حول أية مهمات سابقة  / إشراف / مؤهلات وخبرة في حقل الطيران(
	Qualification & Experience: 

(Give details of any previous management / supervision / qualification and airline experience in the related field)




	4.
	مدير المطار:
	Airport Manager:
	4.

	الاسم الكامل :
	
	Full Name:

	الرقم الشخصي:
	
	CPR No.:

	الجنسية :
	
	Nationality

	النقال: 
	
	Mobile: 

	المؤهلات والخبرة:

(إعطاء تفاصيل حول أية مهمات سابقة  / إشراف / مؤهلات وخبرة في حقل الطيران(
	Qualification & Experience: 

(Give details of any previous management / supervision / qualification and airline experience in the related field)




	5.
	تفاصيل حول الموظفين وخبراتهم :
	Staff Details and Experience:
	5.


	(Please complete Form No.: ATD-ATCL-OF02 and attach)
	الرجاء ملء استمارة رقم ATD-ATCL-OF02  وإرفاقها.


	الرجاء إرفاق التفاصيل المتعلقة بعنوان / مساحة المكتب والخريطة التابعة له . يجب أن يتمتع المكتب بمدخل عام وأن لا يقل حجمه عن 45 متراً مربعاً.
	Please attach details of the office location/plan including size. Location should have public access and minimum size should not be less than 45 m.


	6.
	Main Activities:
	الأنشطة الرئيسية :
	6.

	


	7.
8.
9.
	إن شركة الطيران المشار إليها هي مسجلة في دولة منضمة إلى اتفاقية توحيد بعض القواعد المتعلقة بالنقل الدولي عن طريق الجو الموقعة في وارسو عام 1929.  ومعاهدة الطيران المدني الدولي الموقعة في شيكاغو عام 1944 .

رقم الشهادة التشغيلية لشركة الطيران . 

طلب الموافقة على تعيين وكيل المبيعات العامة أو ترخيص بالبيع المباشر.


	The above-mentioned Airline originates from a State adhering to the Convention for the Unification of Certain Rules relating to International Carriage by Air Signed at Warsaw in 1929 and to the International Civil Aviation Convention, signed at Chicago in 1944.

Airline Operating Certificate (AOC) No.

Request for approval of appointment of General Sales Agent (GSA) for permission to undertake direct Sales.
	7.

8.

9.


	10
10.1
10.2
10.3
10.4
10.5
10.6
10.7
	التقيد بالأنظمة والقوانين:
تتقيد شركة الطيران المذكورة أعلاه بجميع أنظمة وقوانين شئون الطيران المدني وخاصة فيما يتعلق : 

بتقديم لوائح التعريفات.

الالتزام بنظام التعويضات الخاصة بإرجاع المسافر.

الأنظمة الخاصة بنقل المواد الخطرة على متن الطائرة.

ترجيع التذاكر.

جميع المعلومات التي تتعلق بالتسويق والإعلان.

الإعلان بواسطة وكلاء مرخص لهم.

الالتزام بقواعد السلوك الخاصة بأنظمة الحجر الآلي والصادرة من منظمة الطيران المدني الدولي (الايكاو)
	Compliance with Rules and Regulations:

The above-mentioned airlines shall abide by all CAA rules and regulations with particular regard to:

The filing of tariffs.

Denied boarding compensation arrangements.

Carriage of dangerous goods.

Tickets refunds.

All information in respect of marketing and advertising.

Advertising by licensed agents.

Conformity to the ICAO CRS Code of Conduct.
	10.
10.1

10.2

10.3

10.4

10.5

10.6

10.7

	إن الفشل في تنفيذ الأنظمة والقوانين المتعلقة بشئون الطيران المدني ينتج عنه فرض عقوبات أو سحب الترخيص الممنوح لفترة محددة أو إلغاؤه نهائياً وذلك وفق قرار وزارة المواصلات رقم (1) 1999.
	Failure to comply with CAA rules and regulations may result in the imposition of penalties or the suspension for a limited period or the cancellation indefinitely of this lice4nce in accordance with Ministry of Transportation Decree No. (1) 1999.


	7.
	إنشاء مكتب شركة طيران : (إذا تم اختيار 5B)
العنوان والحجم (مكاتب السفر)
	Establishment of Airline Office (only to be completed if 5B selected):
	7.


	بهذا أصرح بأن التفاصيل المذكورة أعلاه صحيحة وسليمة 

I declare that the above given information is correct




	Signature: ……………………………….


	التوقيع: ..................................................

	Date:        ………………………………..
	التاريخ: ................................................


	Note:

1) Unless all procedure in accordance with this ap0plication is completed, this application will be come void after a period of 6 months.

2) Completion of this form does not infer any approval from CAA.
	ملاحظة: 

أ .  يعتبر هذا الطلب لاغيا بعد ستة شهور من تاريخ تقديمه إلا إذا استكملت جميع الإجراءات المتعلقة به . 
ب.  استكمال بيانات هذا الطلب لا يعنى بالضرورة موافقة شئون الطيران المدني عليه . 


	Official use only:
	للاستعمال الرسمي : 


	


	Approved
	
	يعتمد

	Not approved
	
	لا يعتمد 


	Authorized Signature
	توقيع السلطة المخولة
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